
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 75. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 marca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu Poczty Polskiej Przemysława Sypniewskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

W związku ze skargą złożoną do mojego biura senatorskiego zwracam się z uprzejmą prośbą o wyjaśnie-

nie okoliczności niedostarczania przesyłek pocztowych, w szczególności listów, w tym poleconych, do sie-

dziby firmy (…) znajdującej się przy ul. (…). Skarżący twierdzą, że próby interweniowania w tej kwestii w 

placówce pocztowej pozostają bezskuteczne. Przesyłki dostarczane przez innych operatorów są dostarczane 

do tej firmy. Problem jest poważny, ponieważ za pośrednictwem Poczty Polskiej SA niedostarczane są do 

firmy faktury innych podmiotów. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


